
Årsmelding 2022 for Søndre Østfold BKA 

Vi hadde 5 styremøter i løpet av året. 

Årsmøtet ble avholdt 8. februar på St. Croix huset i Fredrikstad. I forkant av møtet fikk vi et flott 
foredrag av Lars Haltbrekken, stortingsrepresentant for SV og tidligere leder av Naturvernforbundet. 
 
29. mars hadde vi besøk av vår nye generalsekretær, Andrew Krogvold. Også dette møtet ble avholdt 
på St. Croix huset. 
 
7. april deltok leder på lokallagssamling i Oslo. 
 
Vi markerte FN Moder Jord dagen med et flott bilde-foredrag av Ø. Lågbu (journalist/ fotograf og 
ornitolog). Også dette møtet var på St. Croix. 
 
16. juni hadde vi invitert styrene i Moss og Indre Østfold BKA til fellessamling på + Huset i 
Fredrikstad. Leder i Indre Østfold BKA, Sigmund Hanslien, holdt et flott innlegg om Wisting-feltet. Vi 
ble enige om å informere hverandre om aktuelle arrangementer. 
 
22. juni hadde vi strandrydding på Isegran i Fredrikstad. 
 
11. – 19. august hadde vi mottak av «lopper» til høstens 2 loppemarkeder til inntekt for annonsering 
og gjennomføring av høstens storsatsing på økt bruk av solceller. 
 
Loppemarkeder ble avholdt 20/8 og 22/10. Usolgte «lopper» gis til loppemarked våren 2023 til 
inntekt for «Leger uten grenser». 
 
6. september innbød vi til stort solcellemøte i Domkirkekjelleren i Fredrikstad hvor vi hadde 
paneldebatt med deltagelse av seniorkonsulent Hans Schorre fra Kirkerådet, arkitekt Asbjørn 
Løvholen, kirkeverge Asbjørn Paulsen, Borg-biskop Kari M. Alvsvåg og leder av BKA Søndre Østfold, 
Elisabeth Golding. Under møtet ble det slått fast at kirkene som signalbygg kan bli viktige sammen 
med skoler og barnehager i arbeidet med å sette energisparing og alternativ energi på kartet. 
Helge Kolstad ledet møtet. Til tross for innlegg i lokalpressen og annonsering var oppmøtet som 
vanlig på alle arrangementene våre ganske dårlig. 
 
10-11/9 deltok leder på BKA’s landsmøte i Drammen. 
 
29/10 aksjonerte vi i Fredrikstad sentrum sammen med deltagere fra div ungdomsorganisasjoner 
mot utbyggingen av Wistingfeltet. 
 
23/11 deltok vi i den ukentlige fredsmarsjen i Fredrikstad sentrum og 25/11 demonstrerte vi mot 
Black Friday. 
 
Vi har nå 112 registrerte medlemmer. 
Styret har siste år bestått av følgende medlemmer: 
Elisabeth Golding leder 
Dinah Hurum  nestleder 
Brit Skafle  sekretær 
Ulla Kolstad  kasserer 
Helge Kolstad  styremedlem 
Harald Hurum  1. vara 
Anders Kirkebø  2. vara 


